

Styremøte nr. 3

Fredrikstad Seilforening

Dato: 28/4-98

Referat fra: Jone Grini

Tilstede: Jan Erik
Jon
Britt
Jone
Knut

Kopi: Fredrik
Georg
~~Fredrik~~ Thor

Gjennomgang av forrige referat:

PKT. 3 Klubbavis.

Meget bra tiltak.

Mye negativ fokus fra noen medlemmer. Styret var enig i at vi ser hvordan dette utvikler seg før evt. beslutning tas. Kanskje kommer det et saklig svar i neste nr.?

PKT. 4 Regnskap.

Vi avventer situasjonen (høsten) for å se omfanget av antall poster og kontoplan oppsett. Britt G. har laget et opplegg i Excel som duger inntil videre.

PKT. 5 Grill Cup.

Georg kontakter Stian Aakre ang. lån av J-24.

Jone kontakter Seniorsjengen v/Lars E. Larsen ang. organisering av grill aften.

PKT. 5 Ba-Lekene – 19/6-98.

Styret ønsker at Husstyret står for arrangementet (gjelder også lignende arrangementer).

Husstyret delegerer arb.oppgavene ved lignende fester.

Vi har ikke fått tilbake melding fra Husstyret.

Husstyret v/ Inger Bøymo inviteres til neste styre møte.

PKT. 5 Match - Seiling:

Ikke sent ut invitasjon til medlemmer.

Når serien starter er uvisst p.r. dags dato. Inger Bøymo stiller som dommer.

Saker:**Pkt 1 Yngling NM.**

Problemer med å få regattasjef og dommeransvarlig. Kan skyldes at vi uken etter NM skal arrangere NoM for 2,4 mR.

Jone tar kontakt med Bjørn Erik (nødhjelp)

Opplysninger om mesterskapet skal være sent til NSF før 12. mai.

Styret er usikre på hva som kreves for å arrangere mesterskap.

Styret foreslår at det utarbeides et »Resurs register» mtp. hvem som kan være regattasjef, dommeransvarlig osv.

Jone kontakter Inger Bøymo for bestilling av håndbøker fra NSF.

Pkt. 2 Kran.

Schrøder har gitt FS kran, og vil i tillegg sponse fundamentering (kr. 50.000,- x 5 år, totalt kr. 250.000,-).

Bjørn Erik er villig til å være leder for en komite som behandler saken.

Bjørn Erik vil i første omgang ta kontakt med flg. personer:

Thor Lehmann

Svein Andreassen

Knut Bøymo

Espen Andreassen

Trine Schrøder

Bjørn Erik vil også stå for rapportering til styret.

Pkt. 3 Ny båt.

Frode Jørstad er ansvarlig for båten (kun Frode har nøkkel).

Sportsutvalget v/Thor L. utarbeider utlånsregler.

Pkt. 4 H-båt VM – år 2001.

FS har mottatt søknad om å arrangere dette mesterskapet.

Dette er et mesterskap vi vil søke om å få.

Pkt. 5 Resultat service.

FS bør ha personer som holder kontakt mot aviser, lokal radio etc.

Hvordan dette gjøres rent praktisk er uklart p.r. dags dato.

Neste styremøte:

12/5-98 – kl 1900